
 

 

 

 

Προς το Προεδρείο της Βουλής των Ελλήνων 

 

ΑΝΑΦΟΡΑ 

Για τον κ. Υπουργό Κοινωνικής Συνοχής και Οικογένειας και 

Εσωτερικών 

 

Θέμα: «Καμία πολύτεκνη οικογένεια δεν πρέπει να χάσει το 

επίδομα παιδιού». 

 

Ο Βουλευτής, ν. Ηρακλείου ΣΥ.ΡΙΖ.Α - Προοδευτική Συμμαχία 

Μαμουλάκης Χαράλαμπος (Χάρης), καταθέτει προς τον κ. Υπουργό 

Κοινωνικής Συνοχής και Οικογένειας και Εσωτερικών,  αναφορά το 

Δελτίο Τύπου της Ανώτατης Συνομοσπονδίας Πολυτέκνων Ελλάδος 

(Α.Σ.Π.Ε.) με το οποίο τονίζουν πως όλες οι οικογένειες που έχουν την 

πολυτεκνική ιδιότητα πρέπει να λαμβάνουν, χωρίς κριτήρια, το επίδομα 

παιδιού του ΟΠΕΚΑ, διότι στόχος του Κράτους είναι να αυξηθούν οι 

γεννήσεις (οι πολύτεκνοι διαχρονικά βοηθούν σε αυτό) και να 

αποτελέσουν οι πολύτεκνες οικογένειες πρότυπο-επιδίωξη και για τις 

άλλες οικογένειες της Ελλάδας, ώστε το ανθρώπινο κεφάλαιο αυτής της 

χώρας να μην μειωθεί άλλο, ειδικά φέτος που οι θάνατοι θα είναι 

διπλάσιοι από τις γεννήσεις. 

Επισυνάπτεται η επιστολή 

Παρακαλούμε για την απάντηση και τις δικές σας ενέργειες. 

Αθήνα, 9/10/2024 

Ο καταθέτων Βουλευτής 

Μαμουλάκης Χάρης 

                          ΒΟΥΛΗ ΤΩΝ ΕΛΛΗΝΩΝ   ΔΙΕΥΘΥΝΣΗ ΚΟΙΝΟΒΟΥΛΕΥΤΙΚΟΥ ΕΛΕΓΧΟΥ

Αριθμ. Πρωτ. ΑΝΑΦΟΡΩΝ:

51

Ημερομ. Κατάθεσης:

11/10/2024









 

 

 




